
PROTOKÓŁ  NR XXII /05
z sesji Rady Gminy Godów  

z dnia  31 marca 2005 r.

Podjęto uchwały:  

XXII/174/2005 w sprawie  zmian w budżecie gminy na 2005 rok.

XXII/175/2005 w sprawie powołania  doraźnej Komisji Inwentaryzacyjnej. 

XXII/176/2005 w sprawie  inicjatywy ustawodawczej.     

XXII/177/2005 w sprawie  ustalenia regulaminu udzielenia pomocy materialnej o
charakterze socjalnym dla uczniów zamieszkałych na terenie Gminy Godów.

XXII/178/2005  w  sprawie ustalenia  tygodniowego  obowiązkowego  wymiaru  godzin
nauczycieli   realizujących w ramach stosunku pracy obowiązki  określone dla  stanowisk o
różnym tygodniowym obowiązkowym wymiarze godzin zatrudnionych w      placówkach
oświatowych prowadzonych przez Gminę Godów.

XXII/179/2005  w sprawie  ustalenia  regulaminu określającego wysokość oraz szczegółowe
warunki       wypłacania  dodatków  do  wynagrodzenia  zasadniczego  oraz  niektórych
składników       wynagrodzenia  ,  a  także  szczegółowe  warunki  obliczania  i  wypłacania
wynagrodzenia za godziny ponadwymiarowe i godziny doraźnych zastępstw   nauczycieli.

XXII/180/2005  w sprawie  regulaminu określającego  wysokość oraz  szczegółowe zasady
przyznawania  i  wypłacania  nauczycielskiego  dodatku  mieszkaniowego   dla  nauczycieli
zatrudnionych w szkołach i przedszkolach prowadzonych przez Gminę Godów. 

XXII/181/05 w sprawie  wyrażenia zgody na zmianę granic Katowickiej Specjalnej Strefy
Ekonomicznej położonej na terenie Gminy Godów.

Całość obrad   jest  nagrywana na taśmach magnetofonowych ,  które przechowuje się  w
Biurze Obsługi Rady Gminy do czasu przyjęcia protokołu z obrad z poprzedniej sesji .
Listy obecności radnych i sołtysów Gminy Godów oraz zaproszonych gości stanowią załącznik
nr 1,2 i 3  do protokołu.
  
Ad 1.
Otwarcia XXII sesji Rady Gminy Godów dokonał Przewodniczący Rady   Eugeniusz Tomas.
Na podstawie listy obecności stwierdził, że sesja jest prawomocna. 

Stan Rady - 15
Obecni - 14 ( nieobecna  radna Ewa Gąsior)

Ad 2.

Przewodniczący Rady odczytał  porządek obrad XXII sesji Rady Gminy w Godowie
Poinformował, że  na wspólnym posiedzeniu komisji problemowych Rady Gminy w dniu
30.03.2005 r. przedstawiono i omówiono projekt uchwały w sprawie  wyrażenia zgody
na zmianę granic Katowickiej Specjalnej Strefy Ekonomicznej położonej na terenie Gminy
Godów. W związku z powyższym proponuje , aby ww. projekt uchwały włączyć do porządku 
obrad dzisiejszej sesji jako punkt 6h.



Przewodniczący Rady zapytał czy są uwagi do przedstawionego porządku obrad . Uwag nie
wniesiono .  Porządek obrad z naniesioną zmianą został przegłosowany  jednogłośnie Ilość 
głosów  za  - 14 (załącznik nr 4 do protokołu).

Ad 3.
Informację   o  działaniach  podejmowanych  pomiędzy  sesjami,  przedstawił  Wójt  Gminy
Godów  Pan Józef Pękała  (załącznik nr 5 do protokołu).
 
Po przedstawionej informacji Pan Wójt  poprosił Panią  Irenę Sikora - Radcę Prawnego, aby
udzieliła informacji na temat  postępowania sądowego w  sprawie nadużyć finansowych w
urzędzie przez Panią Moniką T.

Radca  Prawny  poinformowała,  że   w  dniu  10.03.2005  r.  w  Sądzie  Rejonowym  w
Wodzisławiu  Śl.  odbyła  się  sprawa  przeciwko  Monice  T.  Z  uwagi  na  zmianę   składu
sądowego odczytano zebrany w sprawie materiał  dowodowy , w tym zeznania Moniki  T.
Monika T. odmówiła składania wyjaśnień  w tej sprawie. Na rozprawie obecny był  biegły
sądowy Pan  Kijko,   który  odpowiadał  na  pytania  sądu.  Biegły  wyjaśnił,  w  jaki  sposób
oskarżona   dokonywania   przeksięgowań  na  rzecz  ZUS.   Z  uwagi  na  niekompletność
zebranego   przez  biegłego  sądowego  materiału  dowodowego  ,  sąd   planuje  wystąpić  do
Urzędu Gminy o dostarczenie  dodatkowych materiałów dowodowych,  czyli   sprawozdań
finansowych i deklaracji ZUS. Adwokat Pani Moniki T. złożył apelację dotyczącą  wpisu o
postanowieniu hipoteki przymusowej a  uzasadnieniem apelacji było to , że  hipoteka została
ustanowiona  na nieruchomości stanowiącej wspólność małżonków. Pani Monika T. zwróciła
się z prośbą o zwolnienie od wpisu  apelacji ze względy na trudną sytuację finansową  i takie
zwolnienie uzyskała.  Sąd sprecyzuje żądany materiał dowodowy  w piśmie skierowanym  do
Skarbnika Gminy. Kolejna rozprawa wyznaczona została na dzień 14.04.2005 r.  

Ad 4.
Informację na temat stanu dróg o chodników gminnych  przedstawił Pan Zbigniew Prucnal-
Kierownik Referatu Budownictwa i Gospodarki Komunalnej  ( załącznik nr 6  do protokołu).  
 
Radna  I.Tomiczek zwróciła się z prośbą o przekazanie informacji pisemnej  dotyczącej
długości dróg i chodników  w gminie w rozbiciu na poszczególne sołectwa. 

Przewodniczący Rady podziękował za przedstawione informacje.

Ad 5.
Interpelacje radnych. Radni nie zgłosili żadnych interpelacji.

Ad 6.
Podjecie uchwały.

„ a”
 projekt  uchwały  w  sprawie  zmian  w  budżecie  gminy  na  2005  r.- przedstawił
Wiceprzewodniczący Rady Z.Skupień .

Przewodniczący Rady zapytał czy są pytania do przedstawionego projektu uchwały. Pytań nie
był  ,  więc  przystąpiono  do  głosowania  .  Zapytał  kto  jest  za  przyjęciem  uchwały  o
następującym brzmieniu.

Uchwała nr XXII/174/2005 w sprawie  zmian w budżecie gminy na 2005 rok. – została
przyjęta jednogłośnie, ilość głosów za - 14 . ( uchwała stanowi załącznik nr  7  do protokołu).



„b” 
 projekt uchwały w sprawie    powołania  doraźnej Komisji Inwentaryzacyjnej – przedstawił
Przewodniczący Rady .

Poinformował, że w skład komisji zaproponowano :
1) Pana Henryka Klyszcz - przewodniczący
2) Pana Franciszka Tkocz - członek
3) Pana Michała Ambroziak - członek
 Kandydaci wyrazili zgodę.
oraz osoby wyznaczone przez Wójta  
4) Pani Maria Sylwesiuk - członek
5) Pani Brygida Dylich - członek  
  
Przewodniczący Rady zapytał czy są pytania do przedstawionego projektu uchwały. Pytań nie
był  ,  więc  przystąpiono  do  głosowania  .  Zapytał  kto  jest  za  przyjęciem  uchwały  o
następującym brzmieniu.

Uchwała nr XXII/175/2005 w sprawie  powołania  doraźnej Komisji Inwentaryzacyjnej
– została przyjęta jednogłośnie, ilość głosów za - 14 ( uchwała stanowi załącznik nr 8  do protokołu).

„c”
projekt uchwały w sprawie inicjatywy ustawodawczej-  przedstawił  Przewodniczący Rady 

Przewodniczący Rady zapytał czy są pytania do przedstawionego projektu uchwały. Pytań nie
było  ,  więc  przystąpiono  do  głosowania  .  Zapytał  kto  jest  za  przyjęciem  uchwały  o
następującym brzmieniu.

Uchwała  nr  XXII/176/2005  w  sprawie  inicjatywy  ustawodawczej–  została  przyjęta
jednogłośnie, ilość głosów za - 14  ( uchwała stanowi załącznik nr 9  do protokołu).

Przewodnicząca  Komisji  Edukacji  Kultury  i  Zdrowia  I.Tomiczek  przedstawiła  projekty
uchwał  dotyczące Referatu Edukacji Kultury i Zdrowia.

„d”
 projekt uchwały w  sprawie  ustalenia  regulaminu  udzielenia  pomocy  materialnej  o
charakterze socjalnym dla uczniów zamieszkałych na terenie Gminy Godów.

„e”
 projekt  uchwały  w  sprawie ustalenia  tygodniowego  obowiązkowego  wymiaru  godzin
nauczycieli   realizujących w ramach stosunku pracy obowiązki określone dla stanowisk o
różnym tygodniowym obowiązkowym wymiarze  godzin  zatrudnionych w       placówkach
oświatowych prowadzonych przez Gminę Godów.

Przewodniczący Rady zapytał czy są pytania do przedstawionych  projektów uchwał. Pytań
nie  było  ,  więc  przystąpiono  do  głosowania  .  Zapytał  kto  jest  za  przyjęciem  uchwał  o
następującym brzmieniu.

Uchwała  nr  XXII/177/2005  w  sprawie  ustalenia  regulaminu  udzielenia  pomocy
materialnej  o  charakterze  socjalnym  dla  uczniów  zamieszkałych  na  terenie  Gminy
Godów  ( uchwała stanowi załącznik nr 10  do protokołu).



Uchwała nr XXII/178/ 2005 w sprawie ustalenia tygodniowego obowiązkowego wymiaru
godzin nauczycieli   realizujących w ramach stosunku  pracy obowiązki  określone dla
stanowisk  o różnym tygodniowym obowiązkowym wymiarze godzin zatrudnionych w
placówkach oświatowych prowadzonych przez Gminę Godów ( uchwała stanowi załącznik nr
11  do protokołu).

 Ww. uchwały  podjęto jednogłośnie . Ilość głosów za-14. 

„f”
projekt uchwały  w sprawie ustalenia regulaminu określającego wysokość oraz szczegółowe
warunki       wypłacania  dodatków  do  wynagrodzenia  zasadniczego  oraz  niektórych
składników       wynagrodzenia  ,  a  także  szczegółowe  warunki  obliczania  i  wypłacania
wynagrodzenia za godziny ponadwymiarowe i  godziny doraźnych zastępstw   nauczycieli-
przedstawiła .

Przewodniczący Rady zapytał czy są pytania do przedstawionego projektu uchwały. Pytań nie
było,  więc  przystąpiono  do  głosowania  .  Zapytał  kto  jest  za  przyjęciem  uchwały  o
następującym  brzmieniu.

Uchwała  nr  XXII/179/2005  w  sprawie  ustalenia  regulaminu  określającego  wysokość
oraz szczegółowe warunki      wypłacania dodatków do wynagrodzenia zasadniczego
oraz niektórych składników      wynagrodzenia , a także szczegółowe warunki obliczania
i wypłacania         wynagrodzenia za godziny ponadwymiarowe i godziny doraźnych
zastępstw    nauczycieli  –  została  przyjęta  większością  głosów  .  Ilość  głosów  za-  13,
przeciwnych-  1, wstrzymujących się - 0 ( uchwała stanowi załącznik nr 12  do protokołu).

„g”
projekt uchwały   w sprawie  regulaminu określającego  wysokość oraz szczegółowe zasady
przyznawania  i  wypłacania  nauczycielskiego  dodatku  mieszkaniowego   dla  nauczycieli
zatrudnionych w szkołach i przedszkolach prowadzonych przez Gminę Godów. 

Przewodniczący Rady zapytał czy są pytania do przedstawionego projektu uchwały. Pytań nie
było,  więc  przystąpiono  do  głosowania  .  Zapytał  kto  jest  za  przyjęciem  uchwały  o
następującym  brzmieniu.

Uchwała  nr  XXII/180/2005   w  sprawie   regulaminu  określającego   wysokość  oraz
szczegółowe  zasady  przyznawania  i  wypłacania  nauczycielskiego  dodatku
mieszkaniowego   dla  nauczycieli  zatrudnionych  w  szkołach  i  przedszkolach
prowadzonych przez Gminę Godów – została przyjęta jednogłośnie, ilość głosów za- 14 
(uchwała stanowi załącznik nr 13   do protokołu).

„h” 
projekt uchwały  w sprawie  wyrażenia zgody na zmianę granic Katowickiej Specjalnej
Strefy Ekonomicznej położonej na terenie Gminy Godów - przedstawił H.Klyszcz –
Przewodniczący Komisji Mienia Komunalnego Ochrony Środowiska i Bezpieczeństwa
Publicznego .

Przewodniczący Rady zapytał czy są pytania do przedstawionego projektu uchwały. Pytań nie
było  ,  więc  przystąpiono  do  głosowania  .  Zapytał  kto  jest  za  przyjęciem  uchwały  o
następującym brzmieniu.

Uchwała nr XXII/181 /2005 w sprawie  wyrażenia zgody na zmianę granic Katowickiej
Specjalnej Strefy Ekonomicznej położonej na terenie Gminy Godów - została przyjęta



jednogłośnie, ilość głosów za- 14   ( uchwała stanowi załącznik nr14  do protokołu).

Przewodniczący Rady ogłosił 5-  minutową przerwę w obradach .   

Po przerwie przystąpiono do realizacji porządku obrad.

Ad 7.
Rada Gminy  przyjęła z XXI sesji protokół  , która odbyła się w  dniu 9 lutego 2005r., uznając
go  za  zgodny z jej przebiegiem  jednogłośnie, ilość głosów za - 14 .

Ad 8. 
Wolne głosy i wnioski.
Przewodniczący Rady   zapoznał radnych z następującymi pismami :

1. Pismo Prezesa LKS”OLZA” Godów z dnia 21.02.2005 r. w sprawie ponownego
rozpatrzenia  budowy sali sportowo – widowiskowej z lokalizacją na terenie obiektu
LKS „Olza” w Godowie  ( uchwała stanowi załącznik nr 15  do protokołu).

2. Pismo Zarządu LKS”OLZA” Godów z dnia 31.03.2005 r. w sprawie  celowości 
budowy  i  lokalizacji  pełnowymiarowej  hali  sportowej  w  rejonie  boiska  i  Urzędu
Gminy  ( uchwała stanowi załącznik nr16  do protokołu).

Przewodniczący Rady Stwierdził , że  temat dotyczący  budowy sali gimnastycznej w 
Godowie przeciąga się w czasie i uważa że , należy podjąć ostateczną decyzję w tej sprawie.
Poinformował, że w dniu 4.04.2005 r. zaplanowano   spotkanie przy Szkole Podstawowej w 
Godowie osób zainteresowanych tym tematem , więc proponuje aby na dzisiejszej sesji   nie
rozpatrywać tego tematu.

Odczytał  pismo z dnia 9.02.2005 r. Wójta Gminy w sprawie  podjęcia ostatecznej decyzji
dotyczącej  nowoczesnej  technologii  utylizacji  odpadów na  terenie  „Pól  Gołkowickich”  w
Skrzyszowie . W związku z tym , aby tego tematu nie przeciągać zwrócił się z pytaniem do
radnych : 
Czy zobowiązać  Pana  Wójta   do  dalszych  działań,  czy   całkowicie  odstąpienia  od  tego
tematu?. Poprosił radnych o dyskusję   

 Radny H. Klyszcz  poinformował, że na Komisji  Mienia Komunalnego temat ten  został
dogłębnie przeanalizowany . Wzbudził  wiele kontrowersji wśród radnych jak i mieszkańców
Skrzyszowa . Mieszkańcy Skrzyszowa nie chcą takiej  inwestycji na tym terenie  ,  ponadto
transport z  odpadami ,  który przebiegałby  przez nasze miejscowości byłby dla mieszkańców
naszej gminy bardzo uciążliwy. Proces spalania odpadów wg przedstawionej dokumentacji
jest  najnowocześniejszy, ale nie  do skontrolowania ponieważ nigdzie w pobliżu tego typu
zakład  nie  funkcjonuje.  Przed  podjęciem  jakiejkolwiek  decyzji  należałoby  zapytać
społeczeństwo o  opinię w tym temacie, tak aby po podjęciu decyzji i poniesieniu kosztów
przez inwestora inwestycja nie została przez społeczeństwo oprotestowana .

Wiceprzewodniczący  Rady  Z.Skupień     poinformował,  że  z  otrzymanych  dokumentów
wynika , że  zespół ludzi traktuje to przedsięwzięcie jako działania biznesowe  dla siebie , a
co dla społeczeństwa ?. Faktem jest , że w naszej gminie produkuje się   śmieci  w granicach
4 tyś ton rocznie , jeżeli powstałby  zakład o przeróbce odpadów w granicach  100000 ton
rocznie  w związku z  tym odpady  trzeba  będzie sprowadzić ,  czy nie lepiej  byłoby taką
inwestycję zlokalizować u większego źródła produkcji odpadów ?. W naszej gminie prowadzi
się selektywną zbiórkę odpadów jedynie  popiół  wywożony jest na wysypisko w Godowie.
Proponowana  inwestycja nigdzie w Europie  Zachodniej nie istnieje.  Układ transportowy
przez który odbywałby się dowóz surowca z sąsiednich gmin jest  fatalny,  drogi wąskie , brak
chodników.  Z dokumentacji wynika , że odbiór nadmiaru  energii  po cenach preferencyjnych



odbierany byłby przez użytkowników obiektów  publicznych będących własnością gminy ,  w
tym miejscu nie ma takich obiektów.  Taka linia przesyłowa powinna być wpięta w układ
energetyczny kraju,  czy  jest  na to  zgoda?.  Miejsce proponowane na budowę  inwestycji
graniczy  z  Miastem  Jastrzębie,  z  zachodniej  strony  znajdują  się  prywatne   domy
jednorodzinne , w związku z tym   planując  tego typu inwestycję Gmina Jastrzębie powinna
również wyrazić zgodę na jej budowę . Na spotkaniu w Urzędzie Gminy z przedstawicielami
tego zakładu mówiono nam , że w Wałbrzychu  są prowadzone rozmowy w tym temacie .
Sprawdzając  na stronie internetowej oraz w rozmowie telefonicznej  z przedstawicielami z
Wałbrzycha nic  nie wiadomo im   o istnieniu takiej firmy. Uważa  , że przedstawiciele tego
zakładu są niewiarygodni . Spalarnia jest rzeczą uciążliwą dla społeczeństwa ,  w związku z
tym poprosił  o  potraktowanie  tego tematu  bardzo  poważnie.  Stwierdził,  że   jako radny i
mieszkaniec Skrzyszowa nie wyraża  zgody na lokalizację tego typu inwestycji  na terenie
„Pól Gołkowickich” . 
  
Przewodniczący Rady sformował  wniosek :

WNIOSEK 
Kto jest  za  tym ,  aby   upoważnić  Pana  Wójta   do  podejmowania  dalszych  działań
dotyczących  lokalizacji   Zakładu  Produkcji  Energii  Alternatywnej  z  surowców
energetycznych na terenie „Pól Gołkowickich” w Skrzyszowie .

Głosowanie  : ilość głosów za –1, przeciwnych – 11, wstrzymujących się – 2. 

Radna I.Tomiczek  poinformowała , że  bulwersuje ją fakt , że przez dwa lata  dyskutuje się
nad  tematem  lokalizacji  sali  gimnastycznej  w  Godowie.   Rada  Sołecka   w  swoich
propozycjach inwestycyjnych przez  trzy lata   występuje   o  ujęcie   tematu    budowy sali
gimnastycznej  przy  Szkole  Podstawowej  w  Godowie  .  W  dniu  1.03.2005  r.  odbyło  się
zebranie wiejskie w Godowie i  biorący w nim udział znają zdanie  mieszkańców. 

Przewodniczący Rady podkreślił, że głosy społeczeństwa Godowa  są podzielone ,   w radzie
jest dwóch radnych z Godowa i ich zdania w tym temacie także są  różne . Rada chce wybrać
taki wariant  , który  zadowoli większość społeczeństwa. 

Pan Henryk Olejok – Sołtys Sołectwa Godów  poinformował, że  1998 r był opracowany
projekt  budowy sali  gimnastycznej  przy Szkole  Podstawowej  w Godowie  ,  w związku  z
wprowadzeniem  reformy  oświaty  inwestycja  ta  nie  powstała  .  Na  zebraniu  wiejskim
przegłosowano wniosek , aby po wybudowaniu sali gimnastycznej przy Szkole Podstawowej
w Godowie  i  po zakończeniu budowy kanalizacji  ,  wybudować Gminny Ośrodek Sportu
wraz  z  halą  przy boisku  sportowym w Godowie.  Na  początku  tej  kadencji  rada  podjęła
uchwałę  o kolejności budowy sal gimnastycznych przy szkołach ,  w związku z tym  zwrócił
się z prośbą do radnych o realizację  podjętych uchwał Rady Gminy . 
Będąc  przy  głosie   poprosił,   aby  sołtysom  przekazać   informację  o  stanie  dróg  i
chodników w gminie.

Radny H. Klyszcz  poinformował, że w dniu 30.03.2005 r. na wspólnym posiedzeniu komisji
Pan Wójt poddał pod dyskusję  dwie propozycje:
 

1. Budowa sali gimnastycznej wg projektu z 1998 r. 
2. Opracowanie nowego projektu. 

Podczas  dyskusji    Wiceprzewodniczący Rady Z. Skupień zaproponował  ,  aby rozpatrzyć
możliwość budowy sali gimnastycznej przy Szkole Podstawowej , ale sali o takich wymiarach
jaka powstała w Gorzyczkach. W związku z tym  w dniu 4.04.br. osoby zainteresowane tym
tematem  spotkają  się  przy  Szkole  Podstawowej  i  rozważą  taką  możliwość.  Nikt  nie  ma



żadnych wątpliwości  ,  że  sala  gimnastyczna   powstanie  w Godowie,  a  to  że  planuje  się
budowę Centrum Sportowego w Godowie  to już nie za naszej kadencji. 

Radny M. Ambroziak nawiązał do wypowiedzi Pana H.Olejok  i radnej I.Tomiczek  odnośnie
wykonanego  projektu  z 1998 r. i  budowy sali gimnastycznej , która nie została wykonana w
związku  z  budową  dwóch gimnazjów w naszej  gminie.  Poinformował,  że  w 2000  roku
podjęto  uchwałę  rady  Gminy  o  kolejności  budowy  sal  gimnastycznych  ,  w   Godowie
zaplanowano budowę sali   jako trzecią  w kolejności.  Dwie sale  zostały już  wybudowane
nadeszła kolej na budowę  sali w Godowie . Poinformował, że jako radny  Gminy Godów
oraz  pewna grupa osób zainteresowanych tym tematem   jesteśmy za tym , aby wybudować
większą salę na terenie boiska sportowego LKS „OLZS” Godów.   

Wiceprzewodniczący  Rady  Z.Skupień  stwierdził,  że  sala  gimnastyczna   przy  Szkole
Podstawowej jest zaplanowana i tam powstanie. Przed podjęciem  ostatecznej  decyzji  należy
rozważyć wszystkie  możliwości   łącznie   z  możliwością   wykup terenu sąsiadującego  z
terenem szkoły  , na budowę sali większej , ogólnodostępnej. Po  spotkaniu odpowiemy sobie
na pytanie o jakich  wymiarach   będzie budowana sala w Godowie ?.  

Radny F.Tkocz  poinformował, że w najbliższym czasie rozpocznie  się remont cząstkowy
dróg gminnych  . Zwrócił uwagę , że odcinek ulicy Borowickiej w Gołkowicach  od sklepu do
posesji  Pana Czyża  ~  150 m  jest   bardzo  zniszczony  i  w pierwszej  kolejności  należy
przystąpić do jego remontu.   

Ad 9.

Przewodniczący Rady Gminy   stwierdził,  że  porządek  obrad  XXII  sesji  Rady Gminy w
Godowie  został wyczerpany i zamknął posiedzenie.    

Posiedzenie protokółowała
S.Opas


